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Protokoll fra årsmøtet i Utdanningsforbundet Grimstad 
 

Dato: 14. mars 2024 
Sted: Dahlske vgs 
Til stede:               53 stemmeberettigede 

   
Lokallagsleder, Anne Kirsten L Galteland, åpnet møtet og ønsket medlemmene i 
Grimstad velkommen. Lokallagsstyret presenterte seg, og lokallagsleder ønsket Line 
Drange Neset fra Utdanningsforbundet Agder velkommen til møtet. Hun overbrakte 
en hilsen fra fylkesstyret og holdt en flott innledning til årsmøtet. 
 
 
SAK 1/2024: ÅPNING OG KONSTITUERING 
 
1.1: Godkjenning av innkalling og stemmeberettigede 
 
Vedtak:  
Innkallingen godkjennes. Det var 53 stemmeberettigede til stede på årsmøtet. 
  
1.2: Valg av dirigent 
  
Vedtak:  
Marit Grefstad ble enstemmig valgt som dirigent.  
 
1.3: Valg av møtefunksjonærer 
  
Vedtak:  
Eivind Pedersen ble valgt som referent. 
Elisabet Sætervik og Eli Anne Uldal Garmo ble valgt som protokollunderskrivere. 
Line Levinsen, Marit Bjelland og Eivind Tunsberg ble valgt som tellekorps. 
 
1.4: Godkjenning av saksliste 
  
Vedtak:  
Sakslisten ble enstemmig godkjent. 
 
1.5: Godkjenning av reglement for årsmøtet 
 
Vedtak:  
Møtereglementet ble enstemmig godkjent. 
 
Vedtak: 
Valgreglementet ble enstemmig godkjent. 
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SAK 2/2024: ÅRSMELDING FOR UTDANNINGSFORBUNDET GRIMSTAD 
 
Unni Håkedal orienterte kort om årsmeldingen fra Utdanningsforbundet Grimstad. 
 
Vedtak:  
Årsmeldingen tas til orientering. 
 
 
SAK 3/2024: REGNSKAP FOR 2023 
 
Anne Kirsten L Galteland orienterte kort om regnskapet fra Utdanningsforbundet 
Grimstad for 2023. 
 
Vedtak:  
Det framlagte regnskapet for Utdanningsforbundet Grimstad for 2023 godkjennes.  
 
Enstemmig vedtatt.        
 
Regnskapet ligger som vedlegg. 
 
 
SAK 4/2024: RETNINGSLINJER FOR ARBEIDET I PÅFØLGENDE 
ÅRSMØTEPERIODE 
 
Sonia Nakbi orienterte om prosessen rundt arbeidet med retningslinjer for 2024 – 
2025. Anne Kirsten kommenterer ytterligere, og ga i tillegg oppfølgende kommentar 
til spm. om «bruk av privat mobil i tjeneste», rettet under sak 3/2024. 
  
Vedtak:  
Det nye styret oppfordres til å arbeide videre med plan for retningslinjer for videre 
arbeid og tar innspillene som kommer fra årsmøtet, medlemmer, klubber og det 
sittende styret med i utarbeidelse av en ny plan for 2024 – 2025. Det er mulig å 
komme med innspill helt frem til utgangen av august 2024. Det nye styret tar med 
seg satsningsområdene som sentralstyret vedtar i april ved utarbeidelsen av ny lokal 
plan. 
 
Enstemmig vedtatt.        
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SAK 5/2024: SAKER FRA LOKALLAGSSTYRET 
 
Hilde Eriksen innledet i saken. 
 
5.1 

Lokallagsstyret 

 

Veiledning av nyutdannede 

 

De første årene som lærer er spesielt viktige. Det er en fase der erfaringer og 
kunnskap fra utdanningen omskapes til handlingskompetanse og faglig profesjonelt 
skjønn, noe som er nødvendig for å kunne foreta gode valg i komplekse situasjoner 
der mye skjer samtidig og hvor det er stor grad av uforutsigbarhet og krav om 
umiddelbar handling. Profesjonsfaglig veiledning bidrar til reflektert bevissthet om 
utvikling av både egen praksis og barnehagen/skolens utvikling. Det er utarbeidet 
nasjonale rammer for veiledning av nyutdannede som skal bidra til at alle 
nyutdannede lærere omfattes av ordningen de to første årene i yrket både i 
barnehage, skole og videregående opplæring. 
 
Det har blitt lansert en ny rekrutteringsstrategi, hvor regjeringen og 11 
organisasjoner i barnehage- og skole-Norge går sammen for at flere skal ta 
lærerutdanning, og bli i yrket. Ett av de fire målene er at alle nyutdannede lærere 
opplever en positiv overgang mellom utdanning og yrke, og får veiledning. 
 
Utdanningsforbundet har i flere år etterlyst gode ordninger for dette i Grimstad 
kommune, uten å få gjennomslag. Vi mener at det er viktig at veiledningen 
- gjennomføres og prioriteres på en systematisk måte de to første yrkesårene 
- gjennom avsatt tid til planlegging og gjennomføring hos både veiledere og 
nyutdannede 
-  utføres fortrinnsvis av kvalifiserte veiledere som holder seg faglig oppdatert og 

får muligheter til etter- og/eller videreutdanning 

 

Forslag til vedtak 
 

Årsmøtet ber om at lokallagsstyret løfter denne saken til administrasjonen og våre 
folkevalgte. Det er viktig at det lages gode planer for veiledning av nyutdannede 
som både ivaretar de nyutdannede og de som skal veilede. 

 
Vedtak: 
Årsmøtet ber om at lokallagsstyret løfter denne saken til administrasjonen og våre 
folkevalgte. Det er viktig at det lages gode planer for veiledning av nyutdannede som 
både ivaretar de nyutdannede og de som skal veilede. 
 
Enstemmig vedtatt 
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Sak 6/2024: INNMELDTE SAKER  
 
Anna Svenningsen orienterte om prosessen rundt årsmøtesakene, og styrets  
behandling av sakene i samarbeid med klubbene. Klubbene presenterte selv sakene 
sine.  
 
 
6.1 
 

Frivoll skole 

 

Ressurser i skolen 

 

Mange elever står overfor betydelige utfordringer som hindrer dem i å fullt ut dra 
nytte av undervisningen. Hjemmeforhold, språkproblemer, krigstraumer og 
lignende faktorer kan utgjøre hinder for læring. Vi ønsker mer fokus på å sikre økte 
ressurser og støttetiltak for elever som møter slike utfordringer, når de ikke har fått 
tiltak innvilget. 

 
Forslag til vedtak fra Frivoll skole 
 

Årsmøtet sender saken til Utdanningsforbundet Agder. 

 
Forslag til vedtak fra Frivoll skole ble trukket. 
 

1. Styrets forslag til vedtak 
 

Årsmøtet sender saken til Utdanningsforbundet Agder, og ber fylkesstyret om 
settes på dagsorden. Det er viktig at det jobbes for økte ressurser til hele 
oppvekstsektoren. 

 
2. Elisabeth Stordal - nytt forslag til vedtak 

 

Årsmøtet sender saken til Utdanningsforbundet Agder, og ber fylkesstyret om å sette 
saken på dagsorden. Årsmøtet ber UDF om å jobbe for å sikre økte ressurser til 
skolene og støtteapparatet og sikre støttetiltak som særlig kommer de sårbare 
elevene til gode. 

 

3. Terje Nytræ – nytt forslag til vedtak 
 

Årsmøtet sender saken til Utdanningsforbundet Agder, og ber FST om å sette saken 
på dagsorden. Det er viktig at det jobbes for å få tilstrekkelige ressurser for å ivareta 
alle i utfordrende livssituasjoner. 

 

Stemmes over forslag 1 vs. 2: Forslag 1 vedtatt med 43 stemmer 
Stemmes over forslag 1 vs. 3: Forslag 3 forkastes med 18 stemmer. 
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Vedtak: 
Årsmøtet sender saken til Utdanningsforbundet Agder, og ber fylkesstyret om settes 
på dagsorden. Det er viktig at det jobbes for økte ressurser til hele oppvekstsektoren. 
 
Vedtatt med 35 stemmer av 53 stemmeberettigede. 
 

 

6.2 
 

Kvalifiseringstjenesten 

 

Rett til rådgiver på egen skole for deltakere i voksenopplæring 

Voksne deltakere har rett til rådgivning i forbindelse med utdanningsvalg og hjelp til 
å søke på videregående skole om de får opplæring etter opplæringslova. 
Karriereveiledning skal gis til de som får opplæring etter integreringslova. Det sies 
ingenting i lovverket om hvor denne rådgivningen skal finne sted (kommunen har 
ansvar). 
Deltakerne våre i Grimstad har rådgiver her på skolen.  Her er rådgiveren til stede 
og lett tilgjengelig for alle deltakerne både de som har opplæring etter 
integreringslova og etter opplæringsloven.  
Vi mener at alle deltakere i voksenopplæringa bør ha den samme muligheten. 

 
Forslag til vedtak 
 

Årsmøtet sender saken videre til fylkeslaget, for videresending til sentralleddet. Det 
er viktig at Utdanningsforbundet jobber for å få dette avtalefestet via lovendring. 

 
Vedtak: 
Årsmøtet sender saken videre til fylkeslaget, for videresending til sentralleddet. Det 

er viktig at Utdanningsforbundet jobber for å få dette avtalefestet via lovendring. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
6.3 
 

Kvalifiseringstjenesten 

 

Rett til kontaktlærer for deltakere i voksenopplæring 

 

I mange kommuner er det opprettet kontaktlærerordning for voksne elever som får 
opplæring etter opplæringsloven eller integreringsloven. I og med at ordningen ikke 
er lovfestet, er det dessverre flere offentlige skoleeiere som ikke har innført 
ordningen. Arbeidstidsavtalen for lærere i KS-området (SFS 2213) slår ellers fast 
at: «Der det er opprettet lokale funksjoner for kontaktlærer, sosiallærer / rådgiver i 
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voksenopplæringen, gis redusert undervisningstid etter reglene for det skoleslag 
det undervises i.»  
 
I Grimstad har elevene i voksenopplæringa kontaktlærer. Det er også protokollført 
at dette også skal gjelde for deltakere som får opplæring etter integreringslova. 
Men, det er store ulikheter i hvordan dette gjøres i de ulike kommunene. 
Utdanningsforbundet arbeider for en rettighetsfesting av kontaktlærer for voksne 
elever som mottar undervisning etter introduksjonsloven og opplæringsloven. Det 
er viktig at dette avtalefestes nasjonalt. 

Slik vi leser lovverket har våre deltakere også rett på individuell oppfølging og 
utviklingssamtaler med lærer, samt et bindeledd mellom resten av laget rundt 
deltakeren.  
 
Hvem skal gjøre det om ikke de har kontaktlærer? 

Forslag til vedtak 
 

Årsmøtet sender saken videre til Utdanningsforbundet Agder. Vi ønsker at 
Utdanningsforbundet jobber videre for at lærere på landets voksenopplæringer 
som har ansvar for klasser/grupper, har en funksjon som kontaktlærer. Det er viktig 
at de det gjelder får nedsatt tid og funksjonstillegg for en jobb de likevel gjør. Dette 
må avtalefestes i SFS 2213. 

 
Vedtak: 
Årsmøtet sender saken videre til Utdanningsforbundet Agder. Vi ønsker at 
Utdanningsforbundet jobber videre for at lærere på landets voksenopplæringer som 
har ansvar for klasser/grupper, har en funksjon som kontaktlærer. Det er viktig at de 
det gjelder får nedsatt tid og funksjonstillegg for en jobb de likevel gjør. Dette må 
avtalefestes i SFS 2213. 
 
 
Enstemmig vedtatt. 
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SAK 7/2024: JUSTERT 
BUDSJETT FOR 2024 
OG BUDSJETT 2025 
 
Anne Kirsten L Galteland 
orienterte kort om justert 
budsjett for 2023 og 
budsjett for 2024. 
 
Vedtak:  
Justert budsjett for 2024 
og budsjett for 2025 
vedtas. Styret får fullmakt 
til revidering innenfor 
budsjettrammen.        
 
Enstemmig vedtatt.            
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Sak 08/2024: VALG AV ALTERNATIVER INNENFOR VEDTEKTENE 
 
Ingen saker. 
 
SAK 9/2024: VALG 
 
Leder av valgkomiteen, Line Levinsen, la frem valgkomiteens innstilling.  
 
Valgkomiteens innstilling til verv i lokallagsstyret for 2024 – 2026 
 
 
9.1 Valg av hovedtillitsvalgt  
 
Valgkomiteens forslag til vedtak: 
 

Hoved-
tillitsvalgt 

G Anna Svenningsen Fevik skole 
01.08.24- 
31.07.26 

 
Hovedtillitsvalgt ble enstemmig valgt ved akklamasjon. 

 
 
9.2 Valg av leder i lokallagsstyret 
 
Valgkomiteens forslag til vedtak: 
 

Leder  G Anne Kirsten  
Lindgren Galteland 

Jappa skole 01.08.24- 
31.07.26 

 
Leder ble enstemmig valgt ved akklamasjon. 
 
 
9.3 Valg av styremedlemmer og varemedlemmer 
 
Valgkomiteens forslag til vedtak: 
 
 

Styremedlem G Sonia Nefzaoui Nakbi Grimstad ungdomsskole 01.08.24- 
31.07.26 

Styremedlem B 
Unni Håkedal Storgaten barnehage 

01.08.24- 
31.07.26 

 

1. vara 
  

B- 
leder 

Gro Lisbeth R Berg Hausland barnehage 
01.08.24- 
31.07.26 

2. vara 
 

V 
Anne Kragseth Dahlske vgs 

01.08.24- 
31.07.26 

3. vara 
V 
 

Finn Hanisch Dahlske vgs 
01.08.24- 
31.07.26 
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Styremedlemmer ble enstemmig valgt ved akklamasjon. 
Varaene ble enstemmig valgt ved akklamasjon. 
 

9.2  Valg av valgkomité for 2024-2026 
 

Styrets forlag til valgkomité: 
 
Representanter 

Medlemsgruppe Navn Arbeidsplass 

Barnehage Line Levinsen Læringsverkstedet bhg 
avdeling Hasla 

Vara Bilal Ahmadi Hokus Pokos bhg 

Grunnskole Vilde Haavik Tønnessen Grimstad ungdomsskole 

Vara Eivind André Tunsberg Eide skole 

Vara Marit Bjelland Kvalifiseringstjenesten 

Videregående Kristin Maria Lundemo 
Brændeland 

Dahlske vgs 

Vara Stine Marie Stormsen Dahlske vgs 

 
Styrets forslag til vedtak: 
Forslag til valgkomité for 2024- 2026 vedtas.  

 

Enstemmig vedtatt. 

Det nye styrets sammensetning vil da se slik ut: 
 
Lokallagsstyret for 2024 – 2025 
 

Verv 
 

 Navn Arbeidsplass Varighet 

Leder  G Anne Kirsten  
Lindgren Galteland 

Jappa skole 01.08.24- 
31.07.26 

Nestleder G Anna Svenningsen Fevik skole 01.08.23- 
31.07.25 

Styremedlem B Mia Helen Buflaten 
Espira Holbekk 
idrettsbarnehage 

01.08.23- 
31.07.25 

Styremedlem V Eivind Pedersen Dahlske vgs 
01.08.23- 
31.07.25 

Styremedlem G Hilde Eriksen Holviga barneskole 
01.08.23- 
31.07.25 

Styremedlem G Sonia Nefzaoui Nakbi Grimstad ungdomsskole 01.08.24- 
31.07.26 

Styremedlem B 
Unni Håkedal Storgaten barnehage 

01.08.24- 
31.07.26 
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1. vara 
  

B- 
leder 

Gro Lisbeth R Berg Hausland barnehage 
01.08.24- 
31.07.26 

2. vara 
 

V 
Anne Kragseth Dahlske vgs 

01.08.24- 
31.07.26 

3. vara 
V 
 

Finn Hanisch Dahlske vgs 
01.08.24- 
31.07.26 

 
Hovedtillitsvalgte 
 

Hoved-
tillitsvalgt 

G Anna Svenningsen Fevik skole 
01.08.24- 
31.07.26 

Hoved-
tillitsvalgt vara 

G 
Anne Kirsten Lindgren 
Galteland 

Jappa skole 
01.08.23- 
31.07.25 

 
 
Sak 10/2024: RESOLUSJONER  
 
 
10.1 Det er uforsvarlig å bruke knappe ressurser i oppvekstsektoren til 
oppretting av nye lederstillinger 
 
Rett før jul sendte kommunedirektøren ut et nytt organisasjonskart for Grimstad 
kommune. For oppvekstsektoren medfører det at det blir et nytt lederledd over 
enhetslederne, såkalte tjenesteledere. Det fremkommer at det vil bli 5 nye stillinger 
som tjenesteledere.  
 
Opprettelse av 5 nye stillinger som tjenesteledere i sektoren koster mye penger, 
både på kort og lang sikt. Utdanningsforbundet Grimstad har på vegne av sektoren 
vært svært tydelige på at de trange rammene går utover tilbudet til barn og unge i 
Grimstad, og at dette medfører at man ikke klarer å drive forsvarlig og i henhold til 
lovverket. Grunnbemanningen er for lav, og det er ikke midler til å øke denne. Tvert 
om må mange enheter ned i årsverk om de skal kunne drive i balanse. Opprettelse 
av 5 nye lederstillinger kan ikke sies å være en klok avgjørelse i den situasjonen vi 
står i økonomisk.  
 
Enhetsledere (virksomhetsledere) har i dag full PØFI (ansvar for personal, økonomi, 
fag og informasjon) for sin enhet, og det fungerer bra. Enhetslederne har unisont 
vært tydelige på at det er ønskelig å fortsette dagens struktur. Vi regner ikke med at 
et nytt lederledd vil avlaste enhetslederne med noen av PØFI-oppgavene, og 
spørsmålet som stiller seg er hvilke oppgaver et nytt lederledd skal bidra med? For 
det er også en reell fare for at det genererer økt byråkrati, og mer press på 
enhetslederne. Utad virker dette lite gjennomtenk basert på kost/nytte. 
 
Utdanningsforbundet Grimstad har også over flere år forsøkt å løfte sak om 
lønnsnivå for ledere i oppvekst i Grimstad kommune. Vi er bekymret for at vi i 
kommunen ikke er i stand til å kunne rekruttere og beholde god kompetanse. Vi har 
fått lovnader om at vi skal rydde opp lederlønn i organisasjonsgjennomgangen og 
arbeidet med PØFI.  
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Årsmøtet i Utdanningsforbundet Grimstad mener det er uforsvarlig av 
kommunedirektøren å bruke de knappe ressursene oppvekstsektoren har til flere 
lederstillinger over enhetslederne når vi ikke har ressurser til forsvarlig 
grunnbemanning. 
 
 
Sendes til: 
Kommunedirektøren, kommunalsjef oppvekst og kommunestyret. 
 
 
10.2 Det er krise! 
Vi er sterkt bekymret! 
Svaret er penger og økt bemanning! 
 
Utdanningsforbundet Grimstad har i flere år ropt høyt i alle fora, om at vi i barnehage 
og skole må ha gode og tilstrekkelige rammevilkår for å kunne jobbe målrettet med 
kvalitet og tidlig innsats for barn og unge i Grimstad.  
 
Store kutt i budsjetter over år gir nå konsekvensene som vi har varslet om. Det går ut 
over lovpålagte oppgaver, kvaliteten og tilbudet som gis til barna og elevene våre. I 
stedet for å jobbe systematisk med forebygging, driver vi med brannslukking. Vi stiller 
ofte spørsmål om hvordan vi skal klare å oppfylle pedagognorm, minstenorm for 
lærertetthet, gi spesialpedagogisk undervisning og intensivopplæring, nå 
kompetansemål i alle fag, følge opp 9A saker, arbeide med danning og holdninger, 
oppfylle rammeplan for barnehagen, ivareta barn med fysiske og psykiske 
utfordringer, få bukt med bekymringsfullt skolefravær, gjennomføre fagfornyelsen, det 
digitale løftet og få bort lange ventelister i PPT. 
 
Det er svært bekymringsfullt at vi i Grimstad driver billigere enn de kommunene vi 
sammenligner oss med når det gjelder både barnehage og skole. Vi utarbeider flotte 
planer om forebygging og laget rundt barnet, men det blir dessverre mye ord og lite 
handling når det ikke bevilges midler til å følge dette opp. Laget rundt barnet har 
stadig krympet. For ledere og ansatte i barnehager og skoler oppleves det som både 
krevende og provoserende når teori og praksis henger så dårlig sammen. Gapet 
mellom ambisjoner på den ene side og økonomiske rammer på den andre side fører 
til stor slitasje for dem som jobber innen oppvekstområdet og som ser 
konsekvensene av de trange budsjettene i sin arbeidshverdag.  
 
Årsmøtet i Utdanningsforbundet Grimstad vil være tydelige på at lærerne rett og slett 
er lei av å høre at vi må være mer effektive, kreative og løsningsorienterte. Slik vi ser 
det så er svaret «enkelt»: Oppvekstsektoren må ha mer penger og økt bemanning! 
 
Sendes til: 
Kommunedirektøren, kommunalsjef oppvekst, kommunestyret og Grimstad 
Adressetidende. 
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10.3  Økt bemanning i barnehagen hele barnehagedagen 
 
Utdanningsforbundet Grimstad mener at den viktigste saken i arbeidet med å sikre 
høy kvalitet i alle barnehager er å prioritere lovfestet full bemanning gjennom hele 
barnehagedagen. Dagens norm for pedagoger i barnehagene og bemanning sikrer 
ikke at barna i barnehagene har denne voksentettheten gjennom hele dagen. 
 
Alle barnehager har åpningstid som er lengre enn de ansattes daglige arbeidstid, 
uten at bemanningen økes tilsvarende. Vårt politiske krav er å lovfeste en bedre 
bemanningsnorm som sikrer at én ansatt maksimalt kan ha ansvar for 2 barn under 3 
år, og 5 barn over 3 år.  
 
Vi vet at et stabilt, tilstrekkelig og kompetent personale, er blant de viktigste 
enkeltfaktorene for at barna skal få et godt barnehagetilbud. 
Økt bemanning vil bidra til at hvert enkelt barn blir ivaretatt og fulgt opp på en enda 
bedre måte enn i dag. Flere ansatte gir mer tid, også til faglig utvikling. 
 
Rapporter som oppsummerer nasjonal og internasjonal forskning, viser at de 
ansattes kunnskap om barn er blant de viktigste faktorene for kvaliteten på 
barnehagetilbudet. Flere ansatte vil kunne bidra til bedre kvalitet på 
barnehagetilbudet og er dermed en lønnsom investering for samfunnet. OECD, EU 
og UNICEF peker alle på at det å investere i god kvalitet i barnehagen gir god 
avkastning for samfunnet. 
 
Årsmøtet i Utdanningsforbundet Grimstad mener at grunnbemanningsnormen må 
gjelde for hele åpningstiden, det vil være til samfunnets, de ansattes og barnas 
beste. 
 
 
Sendes til: 
Kommunedirektøren, kommunalsjef oppvekst, kommunestyret og Grimstad 
Adressetidende. 
 
Anne Kirsten L Galteland       Eivind Pedersen 
- lokallagsleder-                       - referent -  
 
 
Grimstad, 18. mars 2024 
 
Protokollen er gjennomlest og godkjent 
 
 
 
_______________________            ________________________ 
Elisabet Sætervik                              Eli Anne Uldal Garmo 
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Vedlegg: Regnskap for 2023 
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